
Dobrý den, 

rád bych se ucházel o místo na 2. interní klinice, přičemž zájem mám především o obor 

gastroenterologie. Můj zájem o gastroenterologii probudil profesor Jiří Ehrmann, kdy jsem se 

poprvé setkal s interním stylem myšlení. Na gastroenterologii mě láká kombinace interního 

přístupu k pacientům a možnosti intervenčního řešení.  Rovněž vidím příležitost osvojit si 

ultrazvukové metody, které jsou v tomto oboru široce využívány. Jsem si vědom že Olomoucká 

2. interní klinika je jedním z předních pracovišť v oboru gastroenterologie. Bylo by pro mě tedy 

nesmírnou příležitostí a ctí stát se součástí této kliniky. 

 Na druhém místě bych se chtěl ucházet o místo na hemato-onkologické klinice. Tento 

obor mě láká, protože je velice perspektivní a úzce spjatý s genetikou, což je jedna z mých 

silných stránek. Principy molekulární genetiky jsem si osvojil při svém předchozím studiu, a byť 

jsem se věnoval výzkumu na rostlinách, tak jsem přesvědčen, že tato znalost je aplikovatelná i 

na poli medicíny.  

 Ať v rámci jednoho či druhého oboru, rád bych se v rámci své budoucí praxe věnoval 

výzkumu a podílel se na rozšíření vědění a možností v daném oboru. Což je podle mě 

příležitost, kterou Fakultní Nemocnice může nabídnout. 

 Děkuji za pozornost věnovanou mé žádosti. 

S pozdravem 

Isaac Sugraňes 


